



Course

اللغة العربية لغير الناطقين بها
Arabic for Non-Native Speakers

لمن هذه الدورة؟

استعد لاكتساب مهارات اللغة العربية بكفاءة وثقة من خلال دورتنا المتميزة لغير الناطقين بها. سيحظى المشاركون بفرصة فريدة لبناء أساس قوي في اللغة العربية من البداية، مع التركيز على تطوير مهاراتهم في التحدث، والاستماع، والقراءة، والكتابة. سيتم توفير بيئة تعليمية داعمة وتفاعلية لضمان تحقيق الأهداف التعليمية بكفاءة. انضم إلينا اليوم للمشاركة في هذه التجربة الغنية والتفوق في اللغة العربية

Who is this course for?

Get ready to acquire Arabic language skills efficiently and confidently through our outstanding course for non-native speakers. Participants will have a unique opportunity to build a strong foundation in Arabic from scratch, with a focus on developing their speaking, listening, reading, and writing abilities. A supportive and interactive learning environment will be provided to ensure the efficient achievement of learning goals. Join us today to participate in this enriching experience and excel in the Arabic language.

محتوى الدورة

تعلم أساسيات اللغة العربية

إتقان الحروف والأرقام والمفردات الأساسية في اللغة العربية.

تطوير المهارات اللغوية

تمارين عملية لتعزيز مهارات الاستماع، والتحدث، والقراءة، والكتابة.

المحادثات العملية

محادثات وأنشطة تفاعلية لتطبيق المهارات المكتسبة في التفاعل مع الآخرين.

Course content

Learning Arabic Basics

Mastering letters, numbers, and fundamental vocabulary in Arabic.

Developing Linguistic Skills

Practical exercises to enhance listening, speaking, reading, and writing skills.

Practical Conversations

Interactive conversations and activities for applying acquired skills in interacting with others.



نتائج التعلم

- اكتساب مهارات أساسية في استخدام اللغة العربية في الحياة اليومية.
- تعزيز الثقة في التحدث والتواصل باللغة العربية.
- فهم الثقافة العربية والمفردات بشكل أفضل.

Learning outcomes

- Acquiring fundamental skills in using the Arabic language in daily life.
- Enhancing confidence in speaking and communicating in Arabic.
- Understanding Arab culture and vocabulary better.

اللغة العربية لغير الناطقين بها

Arabic for Non-Native Speakers

Start dates First of month

Course length 6 months

Lesson length 40 Min

Lessons per week 3 Lessons

Lessons time After school

Students per class 4 (max 5)

Certificate Yes

تاريخ البدء بداية كل شهر

مدة الدورة ٦ أشهر

مدة الدرس ٤٠ دقيقة

الدروس في الأسبوع ٣ دروس

وقت الدرس بعد المدرسة

عدد الطلاب ٤ (٥ أقصى حد)

الشهادة يوجد



احجز مقعدك الان وانضم لمئات الطلاب حول العالم
**Reserve your seat now and join hundreds of
students around the world**